
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Slangerup d. 31-1-2025 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lærkensten 

 

Mødet blev afholdt d. 29-1-2025 hos Torben S (formand).         

 

Tilstede var:  Torben Sonne, Rugmarken 5.  (formand)   

  Søren Jensen, Bygmarken 6.  (kasser) 

   Leif Sillemann, Havremarken 5.  (ref.) 

 Martin Ørgaard, Rugmarken 8. 

 Torben Rønnebæk-Pedersen, Havremarken 15. 

 

              

1. Søren har efter generalforsamling observeret en lille regnefejl i budget 2024 på indkaldelsen 

til den afholdte generalforsamling. Det rigtige regnskab var dog korrekt.  

2. Træfældning på fællesarealerne i marts inden løvspring. Vi skriver ud om nogen vil hjælpe 

til med dette, og køre grene væk. Man kan tage brændet med hjem, og evt. slippe for at 

møde op på arbejdsdagen. Torben S. skriver ud om dette. 

3. Opkrævning af kontingent har i år krævet ca. 20 rykkere. Alt er nu modtaget. 

4. Basket net. Jan Grundahl (Bygmarken 4) arbejder sammen med Martin på at indkøbe et nyt 

med plade, og vil hjælpe med monitoreringen. Jan ligger måske også inde med hestehoved 

til vippedyr? 

5. Fibernet. Kommunen gør ingenting for at udbedre opgravningerne. Torben R. har ikke hørt 

mere, og vil prøve at følge op. 

6. Vand i mosen: Det er blevet meget bedre. Landmanden er opmærksom om vandet løber, og 

har gravet ny rende til afvandingsbrønd. 

7. Dato for den kommende generalforsamling: tirsdag den 8. april 2025. 

På valg: Torben Sonne, Søren Jensen og Torben Rønnebæk-Pedersen. 

8. Ejendomsskat på fællesareal? Vi har ikke hørt noget om dette evt. nye tiltag fra staten. 

9. Regnskab: Vi har ikke brugt det budgetterede.   

 

Arbejdsdag:  

Beskæring på trekantsarealet samt legepladsen samt hækkeklipning. 

På legepladsen skal vi: montere nye fodboldsnet, reparere gyngehest, nedtage basketball-

kurv og stativ. Vi bør købe flere motorredskaber som buskrydder, hækkeklipper eller 

motorsav. 

  

  


